
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA TRENTA D’OCTUBRE DE DOS MIL DOTZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 30 d’octubre de 2012. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 22 hores i 30 minuts 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sra. Isabel Martín Roman 
Sr. Victor Douat Rigo 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La secretària interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 5 
DE JULIOL, 31 DE JULIOL I 25 DE SETEMBRE 
 
2n.- ACORD RELATIU A LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2011, DE 
CONFORMITAT AMB L’ARTICLE 193 DEL TRLRHL 
 
 3r.- APROVACIÓ COMPLEMENTS PERSONAL DE CONFORMITAT AMB L’ARTICLE 9 DEL REIAL 
DECRET-LLEI 20/2012. 
 
4t.- ACORD SOBRE JORNADA LABORAL EMPLEATS PÚBLICS DE L’AJUNTAMENT. 
 
5è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I GALILEA SOBRE EL 
NOM DE LA LLENGUA. 
 
2.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I GALILEA DE 
RECONEIXEMENT I RESPECTE AL DRET D’AUTODETERMINACIÓ.  
 
3.- MOCIÓ QUE PRESENTA L’EQUIP DE GOVERN EN FAVOR DE LA REGULACIÓ DEL 
COMERÇ D’ARMES. 
 
6è.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
 
17 i 24 de setembre i 1, 8,15 i 22 d’octubre 
 
 DECRETS DE BATLIA DES DE 429/2011  FINS 497/2012, ambdós inclosos. 
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7è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
8è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 5 
DE JULIOL, 31 DE JULIOL I 25 DE SETEMBRE. 
 
El Batle dona compte i lectura de l’acta de la sessió celebrada en data 29 de 
setembre i el portaveu del PP vol aclarir que quan al punt de torn d’urgència es varen 
aprovar els dies festius per a l’any 2013 es va votar a favor de dia 16 d’agost i 31 de 
desembre, si bé, respecte a aquest darrer no perquè fos el dia de l’estendard sinó 
perquè és el dia abans d’un festiu. S’està a favor amb el dia però no amb el motiu. 
Així mateix, la Secretària-Interventora fa constar que en el punt de mocions, 
concretament a la primera, presentada per l’equip de govern en relació al suport al 
C.P. Puig de Na Fàtima, el portaveu del PP va procedir a la lectura de la denúncia 
formulada pel PP davant la Conselleria d’Educació i va dir que passaria el text per tal 
de que constés en acta. Atès que no s’ha passat, no consta a l’acta, si bé s’està a 
l’espera de que es passi per incorporar-lo. El portaveu del PP diu que se passarà el text 
de la denúncia. Amb les precisions anteriors queda aprovada per unanimitat l’acta de 
dia 25 de setembre de 2012. 
 
Pel que fa a les actes de les sessions de dates 5 i 31 de juliol, queden pendents i 
s’aprovaran en una propera sessió.   
 
2n.- ACORD RELATIU A LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2011, DE 
CONFORMITAT AMB L’ARTICLE 193 DEL TRLRHL. 
 
El Batle diu que a la sessió ordinària del mes de setembre ja es va donar compte del 
Decret 429/2012, sobre la liquidació del Pressupost de l’exercici 2011 i es va dir que al 
Ple d’octubre es presentaria una proposta al respecte. Per això, el Batle procedeix a a 
la lectura de la proposta que diu així: 
 
“PROPOSTA EN RELACIÓ A LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2011, DE 
CONFORMITAT AMB L’ARTICLE 193 DEL TRLRHL. 
 
En data 21 de setembre es va aprovar el Decret 429/2012, segons el qual s’aprova la 
liquidació del pressupost de l’exercici 2011.  
 
Atès que de la liquidació esmentada es desprèn un Romanent de Tresoreria per 
despeses generals negatiu en 14.118,77€, és d’aplicació el que estableix l’article 193 
del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, mitjançant el qual s’aprova el text 
refós de la llei reguladora de les hisendes locals. 
 
L’esmentat article estableix el següent: 
 
1. En cas de liquidació del pressupost amb romanent de tresoreria negatiu, el Ple de la 
corporació o l’òrgan competent de l’organisme autònom, segons correspongui, haurà 
de procedir, en la primera sessió que es celebri, a la reducció de despeses del nou 
pressupost per quantia igual al dèficit produït. L’esmentada reducció només podrà 
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revocar-se per acord del Ple, a proposta del President, i previ informe de l’Interventor, 
quan el desenvolupament normal del pressupost i la situació de tresoreria ho permetin. 
 
2. Si la reducció de despeses no resultés possible, se podrà acudir a la concertació 
d’una operació de crèdit pel seu import, sempre que es donin les condicions descrites 
a l’article 177.5 de la mateixa llei. 
 
3. Si no s’adopta cap de les mesures previstes en els apartats anteriors, el pressupost de 
l’exercici següent haurà d’aprovar-se amb superàvit inicial de quantia no inferior a 
l’esmentat dèficit. 
 
 
Vist l’informe de la regidora d’hisenda de data 24 d’octubre segons el qual en la 
situació actual de l’ajuntament de Puigpunyent, la primera mesura no és viable ja que 
el pressupost de 2012 es va fer amb una concreció i ajustament molt alts i a més, 
actualment es troba gairebé executat i seria difícil fer una reducció de les despeses 
previstes fins a desembre sense afectar-ne als serveis que es donen als ciutadans i 
ciutadanes.  I pel que fa a la segona mesura, i tenint el compte que aquest any arrel 
del RD 4/2012 s’ha hagut d’augmentar l’endeutament municipal i que l’objectiu 
actual de l’ajuntament és de reducció d’aquest endeutament amb amortitzacions 
anticipades, tenint en compte també que es preveu tenir aprovat el pressupost per a 
l’any 2013 durant els primers mesos de l’any, no és aconsellable concertar una 
operació de crèdit per fer front al romanent negatiu de 2011. 
 
Es proposa a al Ple que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Acceptar l’informe esmentat i adoptar el compromís d’aprovar el Pressupost 
per a l’exercici 2013 amb superàvit inicial”. 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que tot el que fa referència als Pressuposts 
són propostes que fa l’equip de govern. No votaran a favor d’aquesta proposta 
perquè tampoc varen votar a favor del pressupost, si bé, s’abstindran. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents.   
 
3r.- APROVACIÓ COMPLEMENTS PERSONAL DE CONFORMITAT AMB L’ARTICLE 9 DEL REIAL 
DECRET-LLEI 20/2012. 
 
El Batle dona compte de la proposta que diu així: 
 
“PROPOSTA D’ACORD RELATIVA ALS COMPLEMENTS DE PERSONAL DE CONFORMITAT 
AMB L’ARTICLE 9 DEL REIAL DECRET-LLEI 20/2012. 
 
 
El Decret llei 20/2012, de 13 de juliol, de mesures per garantir l’estabilitat pressupostària 
regula en el seu Títol I “mesures per garantir l’estabilitat pressupostària i de foment de la 
competitivitat” i concretament a l’article 9 regula la “Prestació econòmica de la 
situació d’incapacitat temporal del personal al servei de les Administracions Públiques, 
organismes i entitats dependents de les mateixes i òrgans constitucionals” de la 
següent forma: 
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1. La prestació econòmica de la situació d’incapacitat temporal del personal al servei 
de les Administracions Públiques i òrgans constitucionals es regirà pel que disposa 
aquest article 
 
2. Cada Administració Pública, en l’àmbit de les seves respectives competències, 
podrà complementar les prestacions que rebi el personal funcionari inclòs en el Règim 
General de Seguretat Social i el personal laboral al seu servei en les situacions 
d’incapacitat temporal, de conformitat amb les següents limitacions: 
 
1ª.- Quan la situació d’incapacitat temporal derivi de contingències comuns, durant 
els tres primers dies, se podrà reconèixer un complement retributiu fins arribar com a 
màxim el 50% de les retribucions que es venien percebent en el mes anterior a la 
incapacitat. Des del quart dia fins el vigèsim, ambdós inclosos, el complement que es 
pugui sumar a la prestació econòmica reconeguda per la Seguretat Social haurà de 
ser tal que, en cap cas, sumades ambdues quantitats, se superi el 75% de les 
retribucions que venien corresponent al citat personal en el mes anterior al de la 
incapacitat. A partir del dia vigèsim primer, inclòs, podrà reconèixer-se una prestació 
equivalent al 100% de les retribucions que es venien percebent en el mes anterior de 
causar-ne la incapacitat.    
 
2ª.- Quan la situació d’incapacitat temporal derivi de contingències professionals, la 
prestació reconeguda per la Seguretat Social podrà ser complementada, des del 
primer dia, fins arribar com a màxim el 100% de les retribucions que venien 
corresponent al citat personal en el mes anterior de causar-ne la incapacitat.  
 
3. Els que estiguin adscrits als règims especials de seguretat social del mutualisme 
administratiu en situació d’incapacitat temporal per contingències comunes, 
percebran el 50% de les retribucions tant bàsiques com complementàries, com de la 
prestació de fill a càrrec, en el seu cas, des del primer al tercer dia de la situació 
d’incapacitat temporal, agafant com a referència aquelles que percebien en el mes 
immediat anterior al de causar la situació d’incapacitat temporal. Des del dia quart al 
vigèsim dia, ambdós inclosos, percebran el 75% de les retribucions tant bàsiques com 
complementàries, com de la prestació de fill a càrrec, en el seu cas. A partir del dia 
vigèsim primer fins el nonagèsim, ambdós inclosos, percebran la totalitat de les 
retribucions bàsiques, de la prestació per fill a càrrec, en el seu cas, i de les retribucions 
complementàries. 
 
Quan la situació d’incapacitat temporal derivi de contingències professionals, la 
retribució a percebre podrà ser complementada, des del primer dia, fins assolir com a 
màxim el 100% de les retribucions que venien corresponent al citat personal en el mes 
anterior de causar-ne la incapacitat. 
 
A partir del nonagèsim primer dia, serà d’aplicació el subsidi establert en cada règim 
especial de conformitat amb la seva normativa.  
 
4. Es refereix al personal al servei de l’Administració de Justícia. 
 
5. Cada Administració Pública podrà determinar, respecte al seu personal, els supòsits 
en que amb caràcter excepcional i degudament justificats es pugui establir un 
complement fins assolir, com a màxim, el 100% de les retribucions que se venien 
disfrutant en cada moment. A aquests efectes, se consideraran en tot cas 
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degudament justificats els supòsits de hospitalització i intervenció quirúrgica. 
En cap cas els funcionaris adscrits als règims especials de seguretat social gestionats 
pel mutualisme administratiu podran percebre una quantitat inferior en situació 
d’incapacitat temporal per contingències comuns a les que corresponguin als 
funcionaris adscrits al règim general de la seguretat social, inclosos, en el seu cas, els 
complements que els resultin d’aplicació a aquests últims.  
 
6. Les referències a dies inclosos en el present article s’entendran realitzades a dies 
naturals. 
 
7. Així mateix, es suspenen els Acords, Pactes i Convenis vigents que contradiguin el 
que disposa aquest article. 
 
  
 
Fins ara, l’Ajuntament assumia un complement que cobria fins al 100% de les 
retribucions des del primer dia d’incapacitat temporal. El transcrit article 9 del Decret 
20/2012, de 13 de juliol, provoca que aquest percentatge s’hagi de disminuir. 
 
Amb la finalitat de que, dins del marc legal establert, es fixin un complements que 
combinin un adequat control de l’absentisme, la millora dels serveis públics i la 
garantía de la qualitat de les condicions de treball dels empleats públics de 
l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
Atès que l’article 37.1 de la llei  7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic, especialment  als apartats b), e), i i) estableix que la fixació de complements de 
previsió social complementària, criteris d’acció social i retribucions complementàries 
del personal laboral i funcionari es matèria objecte de negociació. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Reconèixer els següents complements retributius en els supòsits d’incapacitat 
temporal: 
 
a) En cas d’incapacitat temporal derivada de contingències comuns: 
 
Personal en règim general de la Seguretat Social.: 
 

1. Durant els tres primers dies d’incapacitat temporal un complement del 50% de 
les retribucions que venia percebent durant el mes immediatament anterior. 

 
2. A partir del dia 4 d’incapacitat temporal i fins al dia 20 del període, un 

complement que, sumat a la prestació econòmica reconeguda per la 
seguretat social, sigui equivalent al 75% de les retribucions que venia percebent 
durant el mes immediatament anterior. 

3. A partir del dia 21 d’incapacitat temporal i fins al dia 90 del període un 
complement que, sumat a la prestació econòmica reconeguda per la 
seguretat social, sigui equivalent al 100% de les retribucions que venia 
percebent durant el mes immediatament anterior. 

4. A partir del dia 91 del període, l’empleat públic percebrà el subsidi de malaltia 
reconegut per la Seguretat Social.  
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Els funcionaris “integrats” acollits al règim provinent de l’antiga MUNPAL, percebràn de 
la corporació un complement retributiu de forma que les seves retribucions no siguin 
inferiors al 50% (període dels tres primers dies) 75% (del dia 4 al 20 del període 
d’incapacitat) o 100% (del dia 21 al 90 del període d’incapacitat). 
A partir del dia 91 del període d’incapacitat percebran un complement equivalent al 
del règim general de la Seguretat Social, d’acord amb la disposició final 2ª de la Llei 
7/1985,  de Bases de Règim Local. 
 
b) En cas d’incapacitat temporal derivada de contingències professionals: 
 
En cas d’incapacitat temporal derivada d’accident de treball o malaltia professional, 
complementar la prestació reconeguda per la seguretat social  fins el 100% de les 
seves retribucions a partir del primer dia. 
 
SEGON.- En els supòsits de hospitalització i intervenció quirúrgica degudament justificats 
s’estableix un complement fins assolir el 100% de les retribucions que se venien 
disfrutant en cada moment. 
 
Per a la justificació de la percepció del complement previst en aquest punt, l’empleat 
públic ha de presentar el justificant de l’ingrés  i alta hospitalària o el document que 
justifiqui la intervenció. 
 
TERCER.- El present Acord serà d’aplicació amb efectes 14 d’octubre de 2012. D’acord 
amb la disposició transitòria primera del Decret llei 20/2012, per els processos 
d’incapacitat ja iniciats en aquella data, es seguirà amb el sistema anterior”. 
 
El Batle explica que segons el règim anterior al Reial-decret llei 20/2012 es feia la 
següent aportació, en relació a les IT per contingències comuns: 
 
Dies Prestació Complements Totals: 

Prestació+Complements 
1-3 ---- 100% AJUNT 100% AJUNT. 
4-15 60%AJUNT 40% AJUNT. 100% AJUNT. 
16-20 60%SEG. SOC. 40% AJUNT. 60% SEG. SOC.+ 40% AJUNT. 
21en endavant 75%SEG. SOC. 25% AJUNT. 75% SEG.SOC. + 25% AJUNT. 
 
 
Després de l’Acord que es proposa quedaria de la següent manera: 
 
Dies Prestació Complements Totals: 

Prestació+Complements 
1-3 ---- 50% AJUNT. 50% AJUNT. 
4-15 60% AJUNT. 15% AJUNT 75% AJUNT. 
16-20 60% SEG.SOC. 15% AJUNT. 60% SEG.SOC.+15% AJUNT. 
21-90 75% SEG.SOC. 25% AJUNT. 75% SEG. SOC.+25% AJUNT. 
90en endavant 75% SEG.SOC. --- 75% SEG. SOC. 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, sr. Antonio Deudero demana el personal que es veu afectat, quans 
són i quina previsió es te de la despesa. 
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La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que estan afectats el 
personal laboral i funcionari i que la despesa és impossible de preveure, si bé, sempre 
serà inferior a ‘actual en les mateixes circumstàncies. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que votaran a favor ja que està dins els 
marges del Reial decret, no te repercussió afegida per l’ajuntament i és un benefici pel 
personal de l’ajuntament. 
 
El portaveu del PSOE diu que el reial decret no va a favor dels treballadors, ja que 
l’ajuntament aporta menys i el treballador és el que es veu afectat i perjudicat, en cap 
cas beneficiat. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
4t.- ACORD SOBRE JORNADA LABORAL EMPLEATS PÚBLICS DE L’AJUNTAMENT. 
 
El Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“PROPOSTA SOBRE LA JORNADA LABORAL DELS EMPLEATS PÚBLICS DE L’AJUNTAMENT DE 
PUIGPUNYENT. 
 
En data 29 de juny es va aprovar la Llei 2/2012, de 29 de juny, de Pressuposts Generals 
de l’Estat, que suposa una continuïtat al paquet de mesures sobre ocupació pública 
com a conseqüència del procés de contenció del dèficit públic que ja es va iniciar 
amb l’aprovació del Reial decret-llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents 
en matèria pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic i 
que tenen incidència, pel que fa a l’objecte del present Acord, en determinats 
aspectes que afecten als empleats públics. 
 
La disposició septuagèsima primera de la Llei 2/2012 estableix que “a partir de 
l’entrada en vigor d’aquesta Llei, la jornada general de treball del personal del Sector 
Públic no podrà ser inferior a 37 hores i 30 minuts setmanals de treball efectiu de promig 
en còmput anual. A aquests efectes, conformen el Sector Públic: ... a) ... les entitats 
que integren l’Administració Local.” Per tant, aquesta previsió és d’aplicació directa a 
les entitats locals a partir de l’entrada en vigor de la Llei 2/2012, és a dir, a partir de dia 
30 de juny de 2012. 
 
Atès que la norma abans esmentada estableix la jornada laboral en termes de mínims i 
atès que aquest Ajuntament no te aprovat cap acord, pacte o conveni amb el seu 
personal funcionari i laboral que estableixi o fixi la jornada laboral, si bé, existeix una 
voluntat d’equiparar a tots els empleats públics de l’Ajuntament de Puigpunyent, ja 
siguin funcionaris com personal laboral  
 
Vist l’informe de la Secretària Interventora de data 24 d’octubre de 2012.  
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el seguent ACORD: 
 
PRIMER.- La jornada de treball per el personal de l’Ajuntament de Puigpunyent serà de 
trenta set hores i trenta minuts setmanals de treball efectiu de promig en còmput 
anual, sense perjudici de l’existència de jornades especials. 
 
SEGON.- El Batle determinarà, mitjançant Decret, de conformitat amb la jornada que 
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estableix l’article anterior, els horaris general i especials de cada col·lectiu, a proposta 
del regidor competent en cada cas i prèvia negociació amb el personal afectat”. 
 
El Batle explica que hi ha hagut una reunió amb el personal explicant la proposta. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
5è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I GALILEA SOBRE EL 
NOM DE LA LLENGUA. 
 
La portaveu del grup Independents dona compte i lectura de la moció que diu així: 
 
“Moció: el nom de la llengua 
 
El grup municipal Independents de Puigpunyent i Galilea presenta a la consideració 
del Ple la següent 
 
MOCIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
El Butlletí oficial de les Illes Balears de dia 18 d’octubre de 2012 publica una 
convocatòria d’ajuts de la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes 
Balears en la qual designa, de manera reiterada, la llengua pròpia de les Illes Balears 
en una ridícula perífrasi, “la llengua cooficial distinta del castellà”. 
 
Com si el Govern no en sabés el nom, o fos un nom empestat, proscrit, com si fos 
necessari referir-se a la llengua pròpia en una relació subordinada a una altra, aquesta 
sí amb un nom, el castellà, que mostra amb orgull el seu origen territorial: la llengua de 
castellà; com l’anglès, com el francès... com la nostra, el català. El nom pacífic en les 
institucions científiques i el que recull el nostre Estatut. 
 
Per evitar que el cas es repeteixi i esvair qualsevol dubte sobre la normalitat en l’ús del 
nom de la llengua pròpia de les Illes Balears, l’ajuntament de Puigpunyent 
 
ACORDA 
 
Instar el Govern de les Illes Balears a referir-se a la llengua catalana pel seu nom sense 
referir-s’hi amb absurds circumloquis com el “la llengua cooficial distinta del castellà” 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero manifesta que han demanat informació a la 
Direcció General de Cultura i ens han contestat que s’ha publicat així pels motius 
següents: (afegir escrit Toni Deudero. Pendent) 
 
Amb l’argumentació donada queda sobradament justificada la frase en qüestió. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que cada Comunitat 
Autònoma fa la seva convocatòria i posar “llengua catalana” no creu que sigui sortir-
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se del  conveni. 
 
El portaveu del PP, Sr Antonio Deudero diu que no hi ha mala intencionalitat ja que és 
una subvenció subjecte a un determinat conveni. 
 
El Batle diu que no ha d’estranyar que el grup Independents pensi que ha estat amb 
intencionalitat ja que precisament la Conselleria d’Educació, presidida pel Sr. Bosch, 
no ha estat un exemple en temes de política lingüística. 
 
El portaveu del PSOE diu que no són moltes les Comunitats Autònomes amb llengua 
pròpia i s’haguessin pogut anomenar totes, en qualsevol cas. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que és una conveni únic per tot l’Estat i és 
per donar seguretat jurídica i per identificar l’àmbit. No retirar la moció suposa fer oidos 
sordos. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que volen traslladar la 
moció al Govern de les Illes Balears. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 6 vots a favor (3 del grup Independents i 
3 de grup PSOE) i 3 vots en contra ( grup PP). 
  
2.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I GALILEA DE 
RECONEIXEMENT I RESPECTE AL DRET D’AUTODETERMINACIÓ.  
 
La portaveu del grup Independents procedeix a lectura de la moció, que diu així: 
 
“Moció de reconeixement i respecte al dret d’autodeterminació 
 
El grup municipal Independents de Puigpunyent i Galilea presenta a la consideració 
del Ple la següent 
 
MOCIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
El Govern actual de l’Estat espanyol, ha posat en marxa un procés recentralitzador 
que pretén buidar progressivament de competències les CCAA i eliminar la diversitat 
cultural i nacional existent. El marc de la crisi econòmica i social, i la crisi de deute que 
afecta les administracions públiques, ha exacerbat les pulsions centralistes de les 
institucions de l’Estat, que pretenen carregar els esforços de reducció del dèficit públic 
damunt les CCAA (amb efectes nefasts per a l’estat del benestar, ja que les CCAA 
presten els serveis públics bàsics de sanitat, educació i serveis socials). 
 
A més, el sistema de finançament actualment en vigor ha demostrat que no és capaç 
de regular d’una manera justa i equitativa el flux i el repartiment dels fons públics entre 
els diferents territoris de l’Estat. Les Illes Balears som els més perjudicats per aquest 
sistema (balança fiscal negativa del 14% del PIB), que també perjudica Catalunya (- 
9% del PIB) i el País Valencià (-6% del PIB). 
 
Davant les dificultats de finançament de les CCAA i les dificultats d’aquestes per 
mantenir els serveis públics bàsics de l’estat del benestar, i davant els intents de 
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recentralització del Regne d’Espanya per part de les classes dirigents espanyoles de 
l’Estat, una part important de la població (especialment d’aquells territoris amb trets 
nacionals propis) està prenent consciència de la necessitat que la ciutadania exerceixi 
la capacitat de decidir per tal de protegir les administracions més properes als 
ciutadans i que gestionen els serveis públics més sensibles, i per tal de protegir la 
diversitat cultural i nacional. 
 
En aquest context, el poble de Catalunya ha iniciat un procés que té com a objectiu 
dotar l’administració catalana d’estructures d’estat. L’onze de setembre centenars de 
milers de persones es manifestaren massivament als carrers cèntrics de Barcelona per 
reclamar l’autodeterminació sota el lema “Catalunya, nou estat d’Europa”. De 
manera democràtica i pacífica, es va voler fer evident un sentiment nacional 
inqüestionable, històricament arrelat, i una clara reivindicació social davant una la 
situació econòmica, social i cultural. 
 
Lamentablement, des d’aleshores ençà, s’han fet declaracions i expressat opinions, 
tant a títol personal com institucional, que qüestionen i en el pitjors dels casos ataquen 
el dret a decidir, les consultes populars i el dret a la autodeterminació que tenen els 
pobles. 
 
Des de les Illes Balears, ens cal expressar i exigir clarament respecte a l’autogovern i a 
tot procés democràtic i pacífic construït des de la voluntat popular. I no només per 
l’afinitat cultural i històrica que ens uneix amb Catalunya, sinó perquè el nostre país, 
que té condició inqüestionable de nacionalitat, pot esgrimir tant o més motius 
d’injustícia i discriminació econòmica, fiscal, social i cultural. 
 
D’altra banda, cal recordar que el nostre Estatut d’Autonomia actualment en vigor 
estableix la competència de la Comunitat Autònoma per a la celebració de consultes 
populars. Aquesta competència encara no ha estat desenvolupada. 
 
Per tot això, el grup municipal independent proposa els següents 
 
ACORDS 
 
Primer. Manifestar el ple suport a totes aquelles iniciatives de la societat civil i/o 
institucions, orientades i desenvolupades democràticament i pacíficament, que 
fomentin la informació, la consulta popular i la concreció del dret a decidir dels pobles. 
 
Segon. Manifestar i exigir el màxim respecte al dret d’autodeterminació dels pobles, 
com a principi fonamental dels drets humans i reconegut internacionalment. 
 
Tercer. Manifestar concretament el reconeixement al dret a decidir i a 
l’autodeterminació del poble de les Illes Balears i instar al Govern de les Illes Balears a 
desenvolupar l’Estatut d’Autonomia per regular la competència de celebració de 
consultes populars. 
 
Quart. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears, als grups parlamentaris 
del Parlament de les Illes Balears i a la Delegació de Govern de les Illes Balears”. 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que troba trist haver de perdre temps 
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respecte de mocions que excedeixin l’àmbit extramunicipal. L’equip de govern hauria 
d’incloure punts que afectessin a l’àmbit del nostre municipi. El contingut de la moció 
no te cap ni peus. 
 
(Afegir arguments Toni Deudero)  
 
El Batle diu que no tenen res a veure les argumentacions del vot en contra amb la 
moció presentada. En el Ple es fa política i sobre tot lo que afecti a les Illes Balears, a 
l’estat espanyol i al municipi. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que al Ple es debat lo que es trobi que s’ha de 
debatre, som partits polítics i opinarem lo que cada grup consideri convenient i li 
pareixi be. És una moció d’un grup polític i no de l’equip de govern. En relació a les 
opinions de gent dels PSOE hi ha moltes postures que no representen al partit, són 
militants del partit polític que opinen. 
 
En relació a la moció hi ha punts que estan d’acord i altres no. Pensam que tota 
consulta que se faci ha d’estar emparada en normativa i en l’estat de dret. Podríem 
estar d’acord amb l’exposició de motius però no estam d’acord amb els acords, per 
això proposam introduir modificacions. Estam d’acord en desenvolupar l’estatut 
d’Autonomia i volem deixar clar que creiem amb un estat plurilingüistic, pluricultural, 
però la nostra postura va per fer un canvi constitucional. La moció no s’ajusta a la llei i 
per això no podem sonar el nostre suport. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que és molt difícil 
modificar la Constitució i el que demanem és que els pobles pugui decidir mitjançant 
una consulta popular.  
 
Sotmesa la proposta a votació és rebutjada per 6 vots en contra (3 PP i 3 PSOE) i 3 vots 
a favor (Independents). 
 
El Batle manifesta que sap greu que les dues forces majoritàries a nivell estatal no 
deixin expressar als pobles la seva voluntat. Basta mirar els resultats del PSOE i PP a les 
eleccions al País Basc i els resultats que hi haurà a Catalunya, així com totes aquelles 
persones que han sortit al carrer a Catalunya.    
 
3.- MOCIÓ QUE PRESENTA L’EQUIP DE GOVERN EN FAVOR DE LA REGULACIÓ DEL 
COMERÇ D’ARMES. 
 
El Batle dona compte i lectura de la moció que diu així: 
 
“MOCIÓ QUE PRESENTA L’EQUIP DE GOVERN DE L’AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT EN 
FAVOR DE LA REGULACIÓ DEL COMERÇ D’ARMES. 
 
L’Equip de govern de l’Ajuntament de Puigpunyent, presenta al ple per a la seva 
aprovació la següent moció. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Tenint en compte que des de 1989 hi ha hagut 128 conflictes armats en els quals hi ha 
hagut almenys 250.000 morts cada any i es calcula que cada any es cometen uns 
300.000 homicidis en conflictes no armats. 
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Reconeixent que l’absència de normes internacionals establertes de mutu acord per a 
la transferència d’armes convencionals a fi de fer front, entre altres coses, als 
problemes relacionats amb el comerç no regulat d’armes convencionals i la seva 
desviació al mercat il·lícit és un factor que contribueix als conflictes armats, al 
desplaçament de persones, a la delinqüència organitzada i al terrorisme, 
menyscabant la pau, la reconciliació, la seguretat, l’estabilitat i el desenvolupament 
econòmic i social sostenible. 
 
Considerant que en més del 60% de les violacions de drets humans documentades per 
Amnistia Internacional en una dècada es van utilitzar armes petites i lleugeres. 
 
Extremadament preocupats pel fet que nens i nenes soldat han participat de forma 
activa en conflictes en forces governamentals o grups armats no estatals en 19 països 
des de 2004. 
 
Considerant la destrucció d’infraestructura socioeconòmica i de mercats, la corrupció i 
el desviament de fons públics, que neguen l’accés a les persones empobrides a 
assistència mèdica, aigua, aliments habitatge i educació. 
 
Atesa la iniciativa de la comunitat internacional d’iniciar el 2009 les negociacions per a 
crear un tractat que reguli de manera efectiva el comerç d’armes, especialment arran 
de la Resolució 64/48 de l’assemblea general de l’ONU que demanava als estats 
membres de les Nacions Unides l’establiment d’un tracta ferm i sòlid per crear un 
instrument eficaç que contengui les normes internacionals comunes més elevades 
possibles per a la importació, exportació i transferència internacional d’armes 
convencionals. 
 
Tenint en compte que el mes de juliol de 2012 es va celebrar una conferència de 
negociació sobre un Tractat de Comerç d’Armes que va finalitzar sense un acord 
definitiu, però amb avenços importants i que a començaments de 2013 està prevista 
una nova conferència per adoptar aquest important instrument en favor dels drets 
humans. 
 
Per tot això, el ple de l’Ajuntament de Puigpunyent adopta el següent 
 
ACORD 
 
Instar al Govern de l’Estat al fet que, mitjançant la intervenció del ministre d’Afers 
Exteriors i Cooperació, es donin les instruccions perquè la delegació espanyola en la 
propera conferència de negociació del Tractat sobre el Comerç d’Armes defensi els 
següents principis: 
 
Primer. Introduir els elements continguts en l’anomenada regla d’or del Dret 
Internacionals dels Drets Humans i del Dret Internacional Humanitari perquè el Tractat 
estableixi que les transferències d’armes siguin coherents amb els compromisos vigents 
dels Estats parts de conformitat amb el Dret Internacional, de manera que aquestes 
transferències no fomentin la violació dels drets humans al país de destinació final.  
 
Segon. Una major regulació en els sistemes de concessió de llicències d’exportació i en 
els controls sobre el material objecte d’exportació, en línia amb els criteris de la posició 
comuna de la Unió Europea sobre la matèria”. 
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En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero considera que lo que s’ha de debatre són 
assumptes de funcionament municipal i que desconeix el motiu perquè Amnistia 
Interacional presenta aquest escrit i no sap els arguments del govern atès que (afegir 
lectura text Toni Deudero) 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que també es va discutir 
al Parlament de les Illes Balears i no és d’àmbit autonòmic i es va votar per unanimitat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que es duran a debat les mocions que  
considerin oportú, sigui quin sigui l’àmbit. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per 6 vots a favor (3 Independents i 3 
PSOE) i 3 abstencions del PP. 
 
6è.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
 
17 i 24 de setembre i 1, 8,15 i 22 d’octubre 
 
Es fa constar que falten les actes de dia 1 i 22 d’octubre que es sotmetran a control al 
proper Ple.  
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que pel que fa a les actes de dia 17 i 24 de 
setembre, 8 i 15 d’octubre no hi ha res a dir. 
 
La resta de membres no tenen res a dir. 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 429/2011  FINS 497/2012  
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero vol demanar el següents aclariments: 
 
- DECRET 436/2012.- En relació a la factura de telèfon de Galilea, és un import elevat, 
per a què s’utilitza. El Batle respon que és el Centre de Salut. 
 
- DECRET 431/2012.- Hi ha una factura de 9€ de consum elèctric i li ha cridat l’atenció 
perquè és molt poc. Se pot dir de què és? El Batle respon que ho miraran. 
  
- DECRET 441/2012.-  Hi ha una factura de Distribuciones Luque de bosses de fems 
individuals. Per a què s’utilitzen? La regidora de Medi Ambient, Sra. Margalida Morell 
diu que són les que utilitza la brigada de residus. 
 
Respecte als altres Decrets no hi ha res més a dir. 
 
Finalment, el Batle diu que en el darrer Ple el portaveu del PP va demanar que havien 
costat els camions d’aigua potable quan hi va haver el problema de subministrament 
al mes d’agost i el Batle informa que el cost va ser de 14.705,82€. Així mateix fa constar 
que els problemes de subministrament són a causa d’una avaria amb el pou del 
cementeri i l’ajuntament vol arreglar-ho però encara estam esperant noticies de 
Recursos Hídrics per autoritzar una nova perforació. 
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La regidora d’Educació, Sra. Marissa Pla fa un aclariment respecte a les factures 
d’assegurances de l’escola d’estiu i que el PP va demanar el concepte en el darrer 
Ple. Una era de l’assegurança de responsabilitat civil (270,40€ ) i l’altra una 
assegurança de cobertura d’accidents (195,54€). 
 
5è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
5è.1.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL PSOE PEL DIA INTERNACIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA 
DE GÈNERE. 
 
El Sr. Batle proposa incloure a l’ordre del dia per torn d’urgència la present moció atès 
que dia 25 de novembre és el dia internacional contra la violència de gènere i el 
proper Ple és dia 27 de novembre. 
 
Sotmesa la urgència a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
La regidora del PSOE, Sra. Isabel Martin procedeix a la lectura de la moció que diu així: 
 
“Antoni Marí Enseñat, portaveu del Grup Municipal Socialista de l’Ajuntament de 
l’Ajuntament de Puigpunyent presenta la següent moció: 
 
MOCIÓ AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Les dones segueixen morint any rere any pel terrorisme masclista, segueixen sofrint en la 
seva vida i en la dels seus fills i filles agressions físiques i psicològiques, segueixen vivint, 
massa vegades en silenci, un infern del que és molt difícil escapar. I cridem que el 
masclisme mata. No obstant això aquest any, 2012, el crit ha de ser major, perquè la 
violència de gènere està caient en l'oblit.  
 
Fa un any que el Partit Popular va guanyar les eleccions i Espanya ja ha retrocedit 14 
llocs en l'Índex del Fòrum Econòmic Mundial. Catorze llocs que es tradueixen en un 
rècord de passos enrere. Cada dia les dones espanyoles tenen més dificultats per tenir 
una ocupació, per fer compatible la seva vida laboral i familiar, per accedir a 
l'educació, la sanitat, o l'atenció social, per exercir els seus drets sexuals i reproductius, 
per incorporar-se a espais de participació i presa de decisions. 
 
El més sagnant de tots aquests passos enrere és el que afecta al dret de les dones a 
viure sense Violència de Gènere. En el primer comunicat oficial de la Ministre 
responsable, Ana Mato, es va tractar com a “violència en l'entorn familiar” l'assassinat 
masclista d'una dona a les mans de la seva parella. Acabava de començar la marxa 
enrere. Fa amb prou feines uns dies, condemnàvem l'assassinat de Inge Gisela Frefrau 
von Stein, una dona de nacionalitat alemanya de 66 anys, a Canyamel, o el tràgic cas 
d’una nina de 13 anys amb un cúmul de fallades del sistema.  
 
Assistim a retallades que són molt perilloses. Les primeres reculades van començar amb 
les campanyes de sensibilització social, que es van arribar a qualificar de propaganda. 
La prevenció i la sensibilització són fonamentals per aconseguir la complicitat de la 
societat i de l'entorn, com són imprescindibles perquè les dones puguin reunir forces 
suficients i afrontar la denúncia de la violència que sofreixen. La prevenció és l'inici del 
camí per sortir de la violència i, a partir d'aquí, les Administracions Públiques han 
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d'engegar tots els recursos necessaris per protegir i recolzar la seva decisió. 
 
Des de l'any 2011 el Pressupost del Govern de l'Estat per a la prevenció integral de la 
violència de gènere s'ha vist reduït en un 27%, més de 8 milions d'euros. Als pressupostos 
pel 2013, fins i tot el Govern ha retallat en un milió d'euros els Programes d'assistència 
social per a dones víctimes i menors exposats a la violència.  
La reducció del pressupost i el lideratge de polítiques d’igualtat de l’Institut Balear de la 
Dona, la supressió de l’Adreça Insular d’Igualtat suposen una reculada en la lluita per 
la igualtat que és el millor antídot contra la violència de gènere.  
 
Per tot això el Ple de Puigpunyent ACORDA: 

 

1.- Instar al  Consell de Mallorca que garanteixi l'accés a les ajudes de les dones 
víctimes de violència de gènere recollides en l'article 27 de la llei 1/2004 de mesures 
integrals contra la violència de gènere.  
 
2.- Instar al   Consell de Mallorca a impulsar les línies del Pla Estratègic d’Igualtat 
d’Oportunitats entre Dones i Homes per prevenir i actuar davant de la violència 
masclista. 
 
3.- Instar al  Consell de Mallorca  que exigeixi al Govern de les Illes Balears i al Govern 
de l'Estat que no redueixi els pressupostos, els programes, actuacions ni serveis dirigits a 
combatre la violència de gènere i atendre a les dones. 
 
4.- Instar al Consell de Mallorca que consideri necessari protegir els nens i nenes, a les 
qui considerem víctimes de la violència de gènere quan es produeix violència cap a 
les seves mares”  
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu aquesta moció no és per fer una 
declaració institucional amb motiu del dia internacional contra la violència de gènere, 
ja que va clarament en contra d’un partit polític, el PP i el Consell de Mallorca. No creu 
que la urgència vengui motivada amb els termes que es planteja la moció. Creu que 
es podria fer un document conjunt i tenir una moció aprovada per unanimitat i fer una 
declaració institucional conjunta, però no amb aquests termes que no tenen res a 
veure amb el títol de la moció 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell està d’acord amb el PP, si 
be, creu que s’han de prendre mesures i és necessari exigir-les. 
 
El Batle diu que la urgència ja s’ha votat abans. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que la moció ha quedat clara i que el grup PSOE 
aposta per un tipus d’abordatge amb aquets temes. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per 6 vots a favor ( 3 Independents i 3 
PSOE) i 3 vots en contra (PP). 
 
5è.2.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL PSOE EN RELACIÓ AL PLA D’OBRES I SERVEIS PER A L’ANY 
2012 
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El Sr. Batle proposa incloure a l’ordre del dia per torn d’urgència la present moció atès 
que es va donar compte a la Junta de Govern de dia 15 d’octubre que per a l’any 
2012 no hi hauria Pla d’Obres i Serveis i és per remetre al Consell de Mallorca per poder 
incorporar-lo als Pressuposts de 2013. 
 
Sotmesa la urgència a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí procedeix a la lectura de la moció que diu així: 
 
“Antoni Marí Enseñat, portaveu del Grup Municipal  
 
Socialista de l’Ajuntament de Puigpunyent presenta la següent moció: 
 
SOBRE EL PLA D’OBRES I SERVEIS 2012 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

El Pla d’Obres i Serveis és una línia de finançament per als ajuntaments que els permet 
afrontar una sèrie d’actuacions competència pròpia de les entitats locals, per això els 
ofereix: 

• Subvencions adreçades als ajuntaments i altres entitats locals per a equipaments i 
infrastructures 

• Suport a les corporacions locals de Mallorca per a la direcció d'obra i la redacció 
de projectes. 

• Supervisió i seguiment dels projectes. 

Any rera any aquesta línia d’ajudes ha estat esperada de manera  insistent i impacient  
pels ajuntaments de Mallorca per poder dotar als seus municipis de les infrastructures 
bàsiques necessàries per a prestar els serveis bàsics als quals els ciutadans en tenen 
dret. Per tant, de manera indirecta, els principals beneficiaris d’aquest tipus de 
finançament són les persones que habiten els nostres municipis. 

La major part de la partida pressupostària destinada a aquesta línia d’ajudes prové 
dels Pressuposts Generals de l’Estat. La presentació del seu avantprojecte per part del 
govern de l’Estat el passat dia 28 de setembre ens fa témer que per segon any 
consecutiu no es contempli la corresponent partida, per la qual cosa entenem que el 
POS de l’any 2013 tampoc no es podrà convocar per part d'aquest Consell. 

 
Per tot això el Ple de Puigpunyent ACORDA: 
 

1. Instà al Consell de Mallorca que reclami al govern de l’Estat la dotació 
pressupostària adient perquè el Consell pugui fer front al POS de 2013. 

2. Instà al Consell de Mallorca que reclami una partida suplementària per tal de 
contrarestar les mancances de finançament dels anys 2011 i 2012”. 
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En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que no s’ha votat en contra de la urgència 
per no evitar confrontaments, si bé, l’argumentari no el poden defensar ja que atès 
que s’ha introduït per torn d’urgència no poden aportar informació. Si bé, creuen que 
el Pla d’Obres i Serveis és una eina essencial pels municipis però la situació actual del 
Consell de Mallorca és desastrosa i no es poden fer crits al Consell perquè aprovi 
subvencions. No s’ha pogut contrasta amb el Consell si hi haurà Pla d’Obres i Serveis 
per 2013 però esperam que hi hagi partida ja que consideren que és una eina 
essencial. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que l’Ajuntament reclama finançament sabent la 
situació econòmica del Consell però també és una ajuda perquè el Consell reclami 
finançament a l’Estat. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova la moció per 6 vots a favor (3 Independents i 3 
PSOE) i 3 abstencions (PP). 
 
8è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
En el torn de precs i preguntes el portaveu del PP vol donar lectura de la Resolució 
sobre la denuncia que es va interposar davant la Conselleria d’Educació en relació al 
C.P. Puig de Na Fàtima. 
 
Text Resolució (Toni Deudero) 
 
El Sr. Antonio Deudero diu que queda confirmada l’actuació no ajustada i demana al 
grup Independents que demani disculpes al PP per la moció que va presentar al darrer 
Ple. 
 
La portaveu del grup Independents diu que no entén la resolució que s’ha adoptat 
tenint en compte l’informe dels tècnics ja que l’informe del DIE diu que no ha quedat 
demostrada l’actuació dels professors. 
 
Així mateix, el portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero demana al Batle si se contestarà 
un pregunta que es va formular sobre el nivell de català exigit als regidors i el Batle 
respon que no ve a compte ja que no és necessari.  
 
El Sr. Antonio Deudero diu que és una pregunta política ja que si s’exigeix al personal 
vol saber si els regidors ho tenen.  
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 22:30 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària Interventora 
de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle,                                                               La Secretària Interventora, 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                    Cristina Pou Bosch.     


